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Pan Jan Zuba

Burmistrz Kolbuszowej

Interpelacja

Zwracam sig z proSb4 o udostgpnienie mi kserokopii pism, interpelacji ,

zapytah i odpowiedzi jakie zaistnialy od momentu dzierhawy terenu PKP
Kolbuszowa a fi.rnq dzierilawiqcq teren PKP pod kontenery w Kolbuszowej przy
ulicy ks. L. Ruczki. Od rozpoczqcia dzialalnoSci przez firmg dzierhawi4c4 teren
PKP, ulice ks. Ruczki, Tyszkiewicz6w i Towarowa sq systematycznie
zanieczyszczane przez bloto wywozone na kolach samochod6w przywohqcych
i wywoz4cych kontener6w w okresie opad6w deszczu, mlawki jak r6wniez
roztop6w Sniegu. W okresie letnim systematycznie na tych ulicach wystgpuje
zakurzenie wplywajqce na ograniczenie widocznoSci do stopnia minimum.
Jezdniajestoczyszczanaprzez firmg wynajmuj qcqteren,lecztaczynno6d pomaga

gdy na ulicy znajduje sig urzqdzenie oczyszczajqce. Po zjechaniu z ulicy , wraca
jak to okreSlaj4 mieszkaricy osiedla Ruczki ponowne zanieczyszczenie.

Wielokrotnie o zaistnialych nieprawidlowoSciach informowalem telefonicznie ,

dzwoni4c na nr ll2. Zarlwno KPP w Kolbuszowej jak i r6wniez stuzby

Burmistrza Kolbuszowej interweniowali w tej sprawie u dzierZawcy

i wynajmujqcego i do chwili obecnej problem nie znika a w chwili obecnej ulega

pogorszeniu. Maj4c to wszystko na uwadze proszg o sporzqdzenie kopii pism

skierowanych do instytucji , kt6re zajmowaly sig tym problemem, abym m6gt

oceni6 aktualna sytuacjg wtej sprawie i udzielid odpowiedzimieszkaficom Gminy
Kolbuszowa,kt6rzy zawracajq sig do mnie w tej sprawie.
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